
 

 

Referat fra elevrådsmøte 
Enhet/avdeling: Frivoll skole  

Dato: Onsdag 15.01.20 kl. 10.30-11.15  

Sted: Grupperom Nordlys 

  

Saksnr/sak Sammendrag Ansvar 

Godkjenning av 

referat fra forrige 

møte 

Godkjent  

Sak 19/19-20 Glemt tøy på Regnbuen og Nordlys. 

Hva gjør vi med det? 

 

Hedvig, Tova og Luna ser i gjennom glemmekassa 

på Regnbuen.  Elias og Simen ser i gjennom 

glemmekassa på Nordlys. 

Klær som har navn, gis tilbake til eieren. 

Det som ikke har navn, legges tilbake i 

glemmekassa. 

  

 

Sak 20/19-20 Kanonballturnering 

Når skal vi starte? 

Vi prøver å starte opp med turneringen i uke 5 eller 

6. Maria og Markus gjør noen justeringer på 

påmeldingsskjemaet.  Kari kopierer opp 

påmeldingsskjemaet til 4.,5., 6. og 7.kl. 

Elevrådsrepresentantene tar påmeldingen fra 

klassen sin. Maria og Markus setter sammen lag og 

lager turneringsoppsett. 

 

Sak 21/19-20 Evaluering av Frivolltalenter 

 Forarbeidet til Frivolltalentene gikk veldig 

bra. Alle hjalp til. 

  Maria, Elias og Markus startet tidlig med 

«manuset» til konferansierene. De gjorde en 

veldig bra jobb. 

 Gøy at hele klassen skal på kino. 

 Teknikeren gjorde en veldig bra jobb. Lurt 

 å bruke PC-en og lage spillelisten klar før 

generalprøven.  

 Vi startet generalprøven kl 12.30, det var 2 

lærere med på generalprøven (Jeanette og 

Kari) – dette fungerte meget bra 

 Det meste av utstyret var satt på plass i 

gymsalen onsdag. 

 



 

 

 Alle hjalp til å rydde etter talentene var 

ferdig, både elever og lærere. Veldig effektiv 

rydding.  

   

Sak 22/19-20 Paragraf 9a: elevenes skolemiljø 

 Har 1.-4.klasse lov å være i store skolegård? 

Kari snakker med lærerne og rektor om 

dette. Vi tar det opp på neste elevrådsmøte 

igjen. Drøftes i klassene først. 

 TL kan bli bedre til å informere klassen om 

leken de skal ha. De kan gjerne spørre 

elever som går alene om de vil være med på 

leken de har. 

 

Evt. Ønsker klassene skøytedag? 

Elevrådsrepresentantene hører med klassen sin om 

hvem som ønsker skøytedag og om de har skøyter. 

Ønsker elevene skøytedag, lager Maria og Markus 

en søknad til FAU hvor vi søker om penger til å leie 

buss. 

 

 

Kari Tveito Myhre 

Elevråds-lærer 

     

     


